
 
 

Ishøj Boligselskab 

Afdeling Solkysten 

Indkaldelse til bestyrelsesmøde 

Dato: 19.09.2023 

Tid: 18.00-19.00 

Sted: Fælles lokalet, stæreskellet 41 

Deltagere fra afdelingsbestyrelsen: Formand Anja Cedervang, bestyrelsesmedlem 
Flemming Holleuffer, bestyrelsesmedlem Mette Cedervang, bestyrelsesmedlem Ingrid 
Anker, bestyrelsesmedlem Linda Herbst 

Øvrige deltagere:  

Afbud: 

Referent: Mette Cedervang 

Pkt.:       Referat: 

1:   Valg af dirigent / referent    Mette er valgt som referent. 

2:   Godkendelse af dagsorden    
Dagsorden er godkendt. 

3:   Godkendelse af sidste referat fra 
sidste møde 

  
Referat godkendt. 

4:   Nyt fra formand/næstformand    Anja er ved afdelingsmødet blevet valgt 

som Formand. 



Der skal laves en konstituering Flemming indtræder i rollen som 

næstformand. 

Mette bibeholder rollen som referent. 

Linda tiltræder som kasserer. 

Ingrid tiltræder som ansvarlig fo 

boligsociale tiltag, såsom fester(fastelavn, 

sommer, jule) med mere. 

Anja og Flemming er udpeget af 

bestyrelsen, som medlemmer i 

repræsentantskabet. 

5:   
 

Nyt fra Driftkontoret v/Driftleder   
Driftsleder Morten, har udsendt en mail til 
bestyrelsen, angående hegn og evt. 
meterpris – håndværker har efterspurgt 
en minimumsmeter som prisen kan 
regnes ud fra. Anja beder Morten om at 
uddybe efterspørgslen, da den for 
bestyrelsen er svær at tyde meningen på.   

6:   Nyt fra boligsociale tiltag 

Samarbejdet med de andre 3 
afdelinger 

  
Formand/næstformand har haft snakket 
med øvrige afdelinger samt OB, om at 
Solkysten opfordres til at deltage i 
boligsociale arrangementer sammen med 
de andre afdelinger i Glashuset. Der er 
planlagt en masse arrangementer i 
Glashuset, og fremover vil bestyrelsen 
tage stilling til, om disse er relevante for 
Solkysten, og evt. videreformidle 
invitationer til disse. Det kommer ikke til 
at have betydning for vores egne 
arrangementer, men er et udvidet tilbud til 
Solkysten. 

7:  Nyt fra Organisationsbestyrelse  
Intet nyt fra OB. 

8:  Nyt fra andre afdelinger   
Nyt fra DAB – bestyrelsen har 
gennemgået fremsendte ændringer til 
ordensreglement, råderetskatalog og 
vedligeholdelsesreglement – der sendes 
enkelte ændringer tilbage på 
bestyrelsens vegne.  



9::  Beboer - Udvalgene  
Vi skal have valgt en ny, til at stå i 
spidsen for udvalg – heriblandt 
festudvalget – Ingrid er indtrådt i denne 
rolle. 

- Vi taler om, hvordan vi evt. kan få 
beboere til at deltage i diverse 
arrangementer der afholdes i 
afdelingen, samt hvordan vi får 
folk/forældre til at forblive 
deltagende i arrangementerne – 
ikke kun børnene. Et godt 
eksempel er vores sommerfest 
hvor vi havde en rigtig god 
tilslutning. 

11:  Relevante møder 

Kort gennemgå Afdelingsmødet, og 
hvad der nu skal arbejdes på. 

 
Bestyrelsen har på afdelingsmødet fået 
pålagt opgaven at indhente forskellige 
tilbud på opsætning af el-bil 
ladestandere. (Clever, OK, Dansk 
KabelTV). (Anja) 

Bestyrelsen er blevet foreslået at søge 
tilskud til ladestandere hos kommunen. 

Bestyrelsen foreslår at p-båsene med 
ladestandere overvåges af Q-park, og 
hvor der skiltes: “Kun med gyldig p-
tilladelse”, på denne måde er det kun 
beboere eller gæster der kan benytte sig 
af dem. 

- Bestyrelsen kan evt. undersøge 
om der kan søges om tilskud fra 
fonde til at hjælpe med at 
finansiere etablering af 
ladestandere. (Ingrid) 

10:  Information til beboerne  
Intet nyt. 

12:  Eventuelt  
 

13:  Næste møde  
Næste møde aftales på et senere 
tidspunkt, når behovet opstår. 



 

 


